

Styrelsemöte 26/5

Närvarande: Daryoush Famarzi, Peppe Bergqvist, Lotta Ryn och Johan Andersson, Elenor Baumsgaard

1. Mötet öppnat
2. Genomgång av föregående mötes protokoll
3. Behandlade ärenden
 - a. VA-system. Johan presenterade vad mötet med Mälarenergi hade gett och de förslag som de hade. Vi i styrelsen finner att förslag 2 och 3 känns mest aktuellt pmen inväntar vad den kommande förstudien kommer att visa. Mälarenergi har inkommit med en offert på 26 500 kr om att påbörja själva offereringsarbetet. Styrelsen godkände offerten i linje med vad årsmötet beslutade.
 - b. Läckage vid skorsten i nr 31 och nr 33 har åtgärdats. Plåtpartner har varit där.
 - c. Styrelsen ska ta fram en enkel lista med vart alla medlemmar kan höra av sig om akuta fel uppstår, som t ex stopp i avloppsstammar etc.
 - d. Styrelsen ska ta fram ändringar av stadgarna för att göra arbetet i föreningen enklare och smidigare.
 - e. På nästa möte går vi igenom filmen från filmningen av avloppsrören.
 - f. Lotta går ut med en lapp till de som har häckar och buskar ut mot gatan om skyldighet att klippa pga av klagomål som inkommit till styrelsemedlemmar.
 - g. Vi avvaktar med rensning till vidare.
 - h. Vi beslutade om att lägga ut protokoll från styrelsemöten och arbetet med det nya VA-systemet på webbsidan, så att medlemmar kan få löpande information.
4. Nästa styrelsemöte blir den 11:e augusti kl 18, hemma hos Peppe
5. Mötet avslutas

Vid protokollet
Peppe Bergqvist

Justerare
Johan Andersson